

8 Days
天
7 Nights
晚

Taiwan
THE HEART OF ASIA



运通假期
CETT Holiday

TOUR CODE : BR 8TQJ



Taiwan + GrassLand

台湾西悠记之旅 + 清境农场

Taoyuan 桃园 . Nantou 南投 . Taichung 台中 . Taipei 台北 . New Taipei City 新北市

- * 日月潭风景区
- * 中社花海- 一年四季美丽的花海风情
- * 鹿港老街- 古迹保存区, 县定古迹天后宫
- * 南投清境农场, 青青草原, 绵羊城堡, 北欧风情

Day 01	Kuala Lumpur ~ Taoyuan	(-)	第一天	吉隆坡 ~ 桃园	(-)
Day 02	Taoyuan ~ Taipei ~ Nantou	(B / - / D)	第二天	桃园 ~ 台北 ~ 南投	(早餐 / - / 晚餐)
Day 03	Nantou ~ Kaohsiung	(B / L / -)	第三天	南投 ~ 台中	(早餐 / 午餐 / -)
Day 04	Kaohsiung ~ Taichung	(B / L / -)	第四天	台中	(早餐 / 午餐 / -)
Day 05	Taichung ~ Nantou ~ Taipei ~ New Taipei City	(B / L / -)	第五天	台中 ~ 台北	(早餐 / 午餐 / -)
Day 06	New Taipei City ~ Taipei	(B / L / -)	第六天	台北	(早餐 / 午餐 / -)
Day 07	Taipei (Free & Easy)	(B / - / -)	第七天	台北 (自由活动)	(早餐 / - / -)
Day 08	Taipei ~ Taoyuan ~ Kuala Lumpur	(B / - / -)	第八天	台北 ~ 桃园 ~ 吉隆坡	(早餐 / - / -)

Place of Visit 景点



- Taipei 台北** : Chiang Kai-Shek Memorial Hall 国立中正纪念堂, Martyr's Shrine 忠烈祠, Shifen Old Street 十分车站老街, Jiu Fen 九份, Taipei 101 Mall (exclude Viewing Platform) 台北 101 购物中心 (不含观景台), Sisi South Village 四四南村, Jimmy Moon Bus 几米月亮公交车, PiXiu Gallery 貔貅展示馆, A Plus Duty-free Shop 美妆免税店.
- Nantou 南投** : CingJingFarm 清境农场, Wen-Wu Temple 文武庙, Local Product Shop 山地农特产, Sun Moon Lake (include boat ride) 日月潭国家风景区 (含游船), Formosa Aboriginal Culture Village (with cable car) 九族文化村 (含空中缆车)
- Taichung 台中** : Lu Kang Old Street 鹿港老街, Osmanthus Art Alley 鹿港民俗文物馆, Chung She Flower Garden 中社花海, Jinbaoli Old Street 金包里老街, Danshui Old Street 淡水老街, Danshui Fisherman's Wharf 淡水渔人码头, GreenWaterway 绿川水岸廊道, One Chuan Night market 中商圈夜市, Fengchia Night Market 逢甲夜市, Raohe Night Market 饶河夜市, Experience picking tea leafs 体验采茶

** 备注: 特别安排逛 中商圈夜市, 饶河夜市, 逢甲夜市亲身品尝台湾各式风味小吃 (自费) .

Hotel 酒店



- Taoyuan 桃园** : Pleasant International Hotel / SML, 晶悦国际酒店 / 同级
- Nantou 清境农场** : Jun Yue Garden Hotel / SML 竣悦空中花园 / 同级
- Taichung 台中** : FM Hotel / SML (4*), 福尔摩沙酒店 / 同级 (4 星)
- New Taipei City 新北市**: Sakura Hot Spring Hotel / SML, 海湾温泉酒店 同级
- Taipei 台北** : Onetel Hotel / SML, 伊乐园大饭店 / 同级

Special Flavor 风味



- Mongolia BBQ 蒙古烤肉,
Sun Moon Lake Cup Chicken 日月潭三杯鸡, Taiwan Flavor 台湾料理

Tour Fare 团费:

Departure 出发日期:

- > **Tour Fare Included 团费含** : Hotel Accommodation, Meals, Coach Transfer In & Out, Return Air Ticket, Entrance Fees & Local Tourist Guide. 行程上之酒店, 膳食, 交通接送, 国际机票, 观光点门票及导游.
- > **Tour Fare Excluded 团费不含** : Malaysia Airport Tax, Taiwan Airport Tax, YQ Tax, YR Tax, Local Tour Guide & Driver Tipping. 吉隆坡出境机场税, 台湾出境机场税, 航空保险费, 燃油税, 导游与司机小费.

* 最后确认的行程将以旅行团抵达各地后由接待社安排为准 / The Itinerary Are Subject To The Final Discretion Of The Local Land Operator *

UPDATE ON :02/01/2019

** 台北市一天自由活动 **





TOUR CODE : BR 8TQJ





8天7晚 台湾西悠记之旅 + 清境农场


- 桃园 / 南投 / 台中 / 台北 / 新北市 -


第一天 吉隆坡 ~ 桃园  (-) 住宿：晶悦国际酒店 / 同级
团员集合于吉隆坡国际机场，搭乘班机飞往台北。抵达后，由专员接待送往酒店休息。

第二天  桃园 ~ 台北 ~ 南投 (早餐 / - / 晚餐) 住宿：竣悦空中花园 / 同级
早餐后，前往参观**国立中正纪念堂**。中正纪念堂位于台北市中心，是为追念先总统蒋介石而建造的纪念堂，造型仿北京天坛之顶、埃及金字塔之体，高耸威严。纪念堂左右分列戏剧院与音乐厅，古色古香的中国宫殿式建筑，庄严宏伟。接着前往**九份**。九份是电影“悲情城市”的外景地，在那里可品尝草仔粿、蕃薯芋头丸、潮州鱼丸等各式小吃。相传在陆路尚未开通之时，一切物资供给仰赖海路进行，由于村落中只有九户人家，故对外探买时皆要求备妥「九份」，久而久之，人们便以此命名。接着继续前往**十分车站老街**。继续前往**南投--清境农场**，晚上住宿于此。

第三天  南投 ~ 台中 (早餐 / 午餐 / -) 住宿：福尔摩沙酒店 / 同级
早餐后，前往位于南投县的**日月潭国家风景区(含船游)**。日月潭为邵族的祖居地，因潭形状似日、月而得名。早年更以「双潭秋月」名列台湾八景之一，且于国际间素享盛名。接着参观全台湾最大的财神**文武庙**，里面供奉关圣帝君，另陪有孔子与岳飞，来此可观看日月潭全景，庙宇以金黄色为主。参观**山地农特产**。接着前往台中 [车程约 4½ 小时]。抵达后，前往台湾茶馆 - **体验采茶**，前往**九族文化村(含空中缆车)** - 以台湾原住民为主题的乐园，体验米其林空中缆车，台湾第一座轻载量空中缆车系统，距地面 40 公尺，车厢明亮宽敞，微风徐徐，带你鸟瞰九族文化村全区美景，从不同的视野发现九族的山林之美。傍晚游览 - **逢甲夜市**。逢甲夜市是特色小吃聚集的地区，异国风味小吃近来异军突起，包括鸟蛋荷包蛋、墨西哥袋饼、日本酥脆棒、欧洲风格的咖啡厅、还有日本各种汤头的拉面。

第四天  台中 (早餐 / 午餐 / -) 住宿：福尔摩沙酒店 / 同级
早餐后，出发往**鹿港老街** - 台湾第一个评定古迹保存的古市，以及采宫殿式建筑。古迹保存区 - 县定古迹天后宫。唯一由乾隆皇帝射的天后宫，也在附近参观**鹿港民俗文物馆** - 桂花巷艺术村，结合彩绘的日式建筑欣赏传统工艺。接着前往**绿川水岸廊道** - 台中新计划中，以自然及艺术展现的亮点河川，走**气质日系路线**，媲美日本京都鸭川，有**小京都水岸水岸**之称。绿川水岸的浪漫键盘阶梯、两边 LED 蒲公英灯饰、桥底下藏有 IG 打卡热点**渐层花海**、**蒲公英种子(水母)造型灯海**，绿川成为台中新景点，。晚上前往当地夜市 - **中商圈夜市**。

第五天  台中 ~ 台北 (早餐 / 午餐 / -) 住宿：海湾温泉酒店 / 同级
早餐后，前往**中社花海** - 一年四季都有美丽的花海风情，园区种植了各种花卉，欣赏各种花卉的美丽风采。前往**淡水老街**。淡水是台湾北部最早开发的港口，亦是个充满历史的小镇，老街集美食、小吃、老街为一身，近年来更因不少古董店及民艺品店进驻，也营造出民俗色彩与怀旧风味；老街的小吃非常多元，如阿给、鱼丸、烤鸟蛋、鱼酥、虾酥、虾卷等，都是道地的小吃。接着游览**淡水渔人码头**。渔人码头规划成为一个兼具渔业发展与观光休闲的优质公园，成功的朝渔港功能多元化方向发展，码头边停满了许多渔船及游轮，现在更常成为广告片拍摄的场景。**金包里老街** - 又名金山老街是清朝雍正至今的一条商业老街，曾经，这里是金包里住民主要的农产、渔获集散地。现在，只能在老街上看到几座清朝至今的旧石街屋，和一座百年的米店和中药铺。但老街市集仍然很繁荣，游客们可以在此买到金山在地特色的红心地瓜、跳石芋头、茭白笋等蔬菜，且地瓜、芋头相关的产品，可说是满街都是，随便找一家吃都非常的美味呢！

第六天  台北 (早餐 / 午餐 / -) 住宿：伊乐园大饭店 / 同级
早餐后，前往游览**忠烈祠**及观看阅兵换班仪式。祠内供奉着历年忠勇牺牲的烈士牌位及建国史绩图片。随后前往**貔貅展示馆**和**美妆免税店**。前往**台北 101 购物中心(不含观景台)**。101 大楼是台北市的新地标，共有 101 层，总高度达 508 公尺，堪称世界第一高楼，午餐后，前往**四四南村** - 位于台北市中心文青必游景点，是过去国民政府到台湾兴建的眷村之一，因为住的是当时联勤第 44 兵工厂的工厂又位于兵工厂之南，所以有了「四四南村」的称呼。**几米月亮公交车** - 且温柔清新的幾米风格吸引最多的观光人潮，成为台北 101 附近最可爱的必游新兴景点之一。晚上前往台北著名的夜市 - **饶河夜市**。是台北是数一数二受欢迎的观光夜市，更是台北市第二座成立的观光夜市，每逢周末假日，饶河夜市总是人山人海，像是古早豆花、蚵仔面线、福州胡椒饼、牛肉面、药炖排骨、麻辣臭豆腐、麻辣鸭血、杨桃汁、蟹壳黄、生炒蟹脚、芒果草莓奇异果冰、焗烤马铃薯、一口煎饺或是鲁肉饭、蚵仔煎，都是样样有名气、店店有人潮，让许多来到饶河街观光夜市的民众大饱口福

第七天 台北 (自由活动) (早餐 / - / -) 住宿：伊乐园大饭店 / 同级
在台北市自由活动。

第八天 台北 ~ 桃园 ~ 吉隆坡  (早餐 / - / -)
早上，送往机场搭乘客机返回吉隆坡。

** 备注：特别安排逛 中商圈夜市，饶河夜市，逢甲夜市亲身品尝台湾各式风味小吃 (自费)；

** 景点的先后顺序可根据具体情况有所调整 / 团费不含自费项目 **

UPDATE ON : 02/01/2019

* 1 Day Free & Easy in Taipei City *




TOUR CODE : BR 8TQJ





8D7N Taiwan + GlassLand


- Taoyuan / Nantou / Taichung / Taipei / New Taipei City -


DAY 1  **KUALA LUMPUR ~ TAOYUAN** (-) **Hotel : Pleasant International Hotel / SML**
Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your flight to Taipei. Upon arrival, transfer to hotel.

DAY 2  **TAOYUAN~TAIPEI~NANTOU** (B/-/D) **Hotel : Jun Yue Garden Hotel / SML**
After breakfast, visit Chiang Kai-shek Memorial Hall, a famous monument erected in memory of Chiang Kai-shek, former President of the Republic of China. The hall is located in the heart of Taipei City. The architecture of the hall is inspired by Temple of Heaven in Beijing; the four sides of the structure are similar to those of the pyramids in Egypt. Continue visit to Jiufen to see the old fashioned way of life that still exist. It is said that long time ago there were only nine families in Jiufen. Before the roads on land were built, all materials were transported by ships. Thus a habit was formed that nine pieces of same object were purchased at one time for reservation. Hence, the place was called "Jiufen". After that visit the Shifen Old Street. Transfer to Nantou Cing Jing Farm, check in to hotel.

DAY 3  **NANTOU ~ TAICHUNG** (B/L/-) **Hotel : FM Hotel / SML**
After breakfast, transfer to Sun Moon Lake (Include boat ride). The lake is located in the middle of Taiwan, is the only natural big lake in Taiwan. The southern part of Kuang-Hua Island is shaped like a new moon, and the northern part is shaped like a sun; hence the name Sun-Moon Lake. Then, visit to Wen-Wu Temple. The temple is popular among students. Next visit the Local Product Shop. Proceed to Taichung [about 4½ hours]. And experience picking tea leaves. Visit Formosa Aboriginal Culture Village (with cable car) Taiwan's first light-duty cable car system, 40 meters from the ground, the cabin is bright and spacious, the breeze is slowly, taking you to the beauty of the entire area of the Formosan National Cultural Village, and discovering the beauty of the mountains of the nine ethnic groups from different perspectives. At night visit to Fengchia Night Market. You can find delicious snack foods, quality clothes at reasonable prices.

DAY 4  **TAICHUNG** (B/L/-) **Hotel : FM Hotel / SML**
After breakfast, proceed to Lu Kang Old Street - Taiwan's first ancient city to assess the preservation of monuments, as well as palace-style buildings. Historic Preservation Area -- County Historic Site Tianhou Palace. The only Tianhou Palace by the Emperor Qianlong archery. Also visit the Lukang Folk Art Museum - Guihua Alley Art Village, and enjoy the traditional craftsmanship in combination with painted Japanese architecture. Then go to the Green River Waterfront Corridor - Taichung's new plan, the highlight of nature and art, the river, the temperament of the Japanese route, comparable to Kyoto, Japan, Kamogawa, known as the waterfront of the small Kyoto waterfront. The romantic keyboard ladder of the Green River waterfront, the LED dandelion lighting on both sides, the IG card hotspot gradual flower sea and the dandelion seed (Jellyfish), the green river has become a new attraction in Taichung. In the evening, head to the local night market - Zhonghuan Night Market.

DAY 5  **TAICHUNG – TAIPEI** (B/L/-) **Hotel : Sakura Hot Spring Hotel / SML**
After breakfast, head to Zhongshe Huahai - all year round, there are beautiful flowers. The park has planted various flowers and the beauty of various flowers. Go to Tamsui Old Street, - is the earliest port developed in northern Taiwan. The old street is a combination of food, snacks. In recent years, it has also been built by many antique shops and folk art shops. With nostalgic flavor; such as Aji, fish balls, grilled bird eggs, fish cakes, shrimp crisps, shrimp rolls, etc., are all local snacks. Then visit the Danshui Fisherman's Wharf. Fisherman's Wharf is planned to become a high-quality park. The dock is full of many fishing boats and cruise ships. Now it is often the scene of commercial film shooting, Jinbaoli Old Street – Also known as Jinshan Old Street is a commercial old street in the Qing Dynasty. It used to be the main agricultural production distribution center for the residents of Jinbao. Now, you can only see a few old stone houses from the Qing Dynasty, and a century-old rice shop and Chinese medicine shop. Visitors can buy the red heart sweet potato, the stone hoe, the white bamboo shoots and other vegetables in Jinshan. There are many delicious sweet potatoes restaurant!

DAY 6  **TAIPEI** (B/L/-) **Hotel : Onetel Hotel / SML**
After breakfast, visit the Martyrs' Shrine and watch the changing of guards ceremony. The sacred place is dedicated to the martyrs' tablets and the achievements of the founding of the country. Then proceed to the Puxi Exhibition Hall and the Beauty Duty Free Shop. Go to Taipei 101 Shopping Center (excluding the viewing platform). It has 101 floors and a total height of 508 meters. It is the tallest building in the world. After lunch, Go to the 4th South Village - a tourist attraction in the center of Taipei, which is one of the former villages built by the National Government to Taiwan, because it was the factory of the 44th Arsenal at the time. It is also located in the south of the arsenal, so it has the name of "four four south village". Jimmy Moon Bus - and the gentle and fresh style of the meter attracts many tourists and becomes one of the most lovely must-see attractions near Taipei 101. In the evening, head to Taipei's famous night market – Raohe Night Market. - is one of the most popular night markets in Taipei. It is the second night market in Taipei. On weekends, Raohe Night Market is always crowded with people lot of bean curd, clam noodle noodle, Fuzhou pepper cake and beef noodles. Medicine stewed pork ribs, spicy stinky tofu, spicy duck blood, mango strawberry kiwi ice, a fried dumpling, are all there. So many people who come to Raohe Street to visit the night market

DAY 7 **TAIPEI (Free & Easy)** (B/-/-) **Hotel : Onetel Hotel / SML**
Free to travel in Taipei City.

DAY 8  **TAIPEI ~ TAOYUAN ~ KUALA LUMPUR** (B/-/-)
In the morning, transfer to airport for your flight back home.

** Remarks: Special arrangements for One Chung Night Market, Raohe Night Market, Fengjia Night Market

** The Itinerary Are Subject To The Final Discretion Of The Local Land Operator / Tour Fare exclude Optional Tour **

UPDATE ON : 02/01/2019